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KNBB Vereniging Carambole 

 

INFORMEEL OVERLEG NON, 23 oktober 2021 te Dalfsen 
 
Aanwezig: districten Noord Oost Overijssel, Zwolle e.o., Doetinchem, Berkel & Slinge, Twente 
Bestuur KVC: Piet Verhaar, Benny Beek, Piet Verschure, Janneke Horneman 
Afwezig: Groningen-Drenthe, Friesland, Stedendriehoek 
 

1. Opening 
Om 10.30 uur opent Piet Verhaar de vergadering. Hij licht toe dat deze bijeenkomst is bedoeld 
voor discussie, en om het bestuur meer inzicht te geven in wat er leeft in de districten.  

 
2. Status wedstrijdsoftware 

Er zijn 2 verschillende soorten software:  
Biljartprof > we willen het seizoen zo goed mogelijk hiermee afmaken. Het is een kwetsbaar 
programma, dus willen we geen risico meer lopen en er zo weinig mogelijk aan wijzigen. Op dit 
moment loopt het goed. 
Nieuwe software (als vervanging van Biljartprof) > er is nu beschreven welke functionaliteiten er 
in moeten komen, hier is ruim de tijd voor genomen. We starten hiermee in het nieuwe seizoen. 
Zodra er een onderdeel gereed is, zal dat direct getest worden en als alles gereed is, zal het 
geheel ook nog eens getest worden. Verwacht wordt dat dit in het voorjaar 2022 zal zijn. 
De koppeling tussen de ledenadministratie en de wedstrijdsoftware moet beter worden dan nu. 
Voor wat betreft de koppeling competitie en PK gegevens is het nog de vraag of dit erin kan 
komen. Zover zijn we nog niet. De KNBB ontwikkelt ook wedstrijdsoftware voor alle secties. Dat 
wat uitsluitend voor KVC werkt, zal ook door ons ingericht worden.  
 

3. Nieuwe ledenadministratie 
In de toegestuurde presentatie kan men alvast zien hoe het programma eruit gaat zien. Piet 
Verhaar en Piet Verschure zitten in de werkgroep. Zij hebben ervoor gepleit om via het nieuwe 
PK software programma te kunnen inschrijven. Dat houdt in dat er een koppeling gemaakt moet 
worden tussen deze 2 programma’s via een API.  
De contributie kan in de toekomst via het systeem geïnd worden. Een district kan dit dan zelf 
inrichten. Dit is weer van belang voor onze subsidie van NOC/NSF.  
De wet op Privacy schrijft voor dat iedereen die inschrijft moet toestaan om zijn gegevens te 
mogen gebruiken. In de ledenadministratie kan iedereen dit straks zelf toestaan via een aan te 
vinken veldje. 
 

4. Autonomie districten 
In de WCB zitten momenteel voornamelijk wedstrijdleiders. Deze commissie zou graag zien dat 
de autonomie van de districten op wedstrijdtechnisch gebied aan banden gelegd wordt.  
Er zijn teveel afwijkingen. Wedstrijdtechnische zaken uit het WR worden bijvoorbeeld niet overal 
opgevolgd, maar hier en daar zelfs gecorrigeerd.  
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Voorstel van de commissie is: bij hoge uitzondering kan een district een aanvraag doen bij de 
WCB om ergens van af te wijken. 
Zwolle telt bijv. de resultaten van de dag- en avondcompetities bij elkaar op.  Ook worden in het 
land heel veel puntensystemen gehanteerd. Dit geeft verwarring en zorgt voor discussies. De 
WCB heeft het hierdoor te moeilijk om te kunnen werken.  
De vergadering pleit voor samenvoeging van alle moyennes en geeft aan dat men positief is over 
uniformering.  
In de ALV willen we over dit punt een besluit gaan nemen om meer uniformiteit in de districten 
te bereiken. Bepaalde zaken, zoals het spelen van het aantal partijen in de voorwedstrijden, 
vallen hier niet onder.  
 

5. Communicatie contributie-facturen 
Benny Beek vraagt de vergadering om de verenigingen voortaan de communicatie over de 
contributie-facturen goed te laten lezen. Het is gebleken dat veel verenigingen dit niet doen, 
want er zijn ruim 80 reacties op de facturatie gekomen wat heel veel werk heeft opgeleverd. 
Debiteurennummer en factuurnummers worden niet altijd vermeld bij betaling.  
De districten geven aan wel graag geïnformeerd te blijven waar het echt niet goed gaat.  
Verzocht wordt om de verenigingen nog eens op dit punt te wijzen. Voor communicatie is de 
secretaris de aangewezen persoon. 
Het zou mooi zijn als er vanuit de nieuwe ledenadministratie weer meldingen komen naar de 
districten als er niet betaald is door een vereniging.  
Bekeken zal worden of facturen voortaan ook naar de penningmeesters kunnen worden 
gestuurd.  
In sommige gevallen zijn de bestuursfuncties niet volledig zijn ingevuld. Het invullen van de 
ledenadministratie moet ook de nodige aandacht krijgen bij de verenigingen. 
 

6. Peiling nieuwe kledingvoorschriften 
De kledingeisen zijn inmiddels versoepeld. Het moet nette kleding zijn. Moet je nog herkenbaar 
zijn als clublid? Een team moet herkenbaar zijn als lid van een vereniging. Hier zijn wij het over 
eens. Maar moeten we bij de PK’s ook herkenbaar zijn? En bij finales?  
Het is aan de vereniging om te bepalen wat het clubtenue is. Iedereen moet herkenbaar zijn als 
lid van een club.  
 

7. Evaluatie PK intervalsysteem 
Na 2 jaar zou dit systeem geëvalueerd worden. Het rommelt wel in bepaalde verenigingen. Men 
wacht totdat het allemaal weer gelijk getrokken wordt.  
Piet Verschure bespreekt dit binnen de WCB verder en zal met deze commissie vragen voor een 
enquête opstellen. Hij verzoekt de districten om deze enquête dan zoveel mogelijk te delen met 
de verenigingen zodat er veel respons van vooral spelers uit het land komt. Deze zal in het 
voorjaar worden uitgestuurd. Daarna wordt dan met ingang van 2022-2023 het definitieve 
systeem gehanteerd worden. De scheiding tussen spelletje en sport staat daarbij voorop. 
 

8. Samenvoeging moyennes 
Men is in het algemeen voorstander van het samenvoegen van alle gespeelde moyennes. Ook 
die in een ander district gespeeld zijn. Dit moet in de nieuwe wedstrijdsoftware gerealiseerd 
worden.  
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9. PK afvaardigingen 
Groningen-Drenthe stelt dat iemand zich kan plaatsten voor 2 finales. Dit is echter niet mogelijk. 
Je kunt maar in 1 finale per seizoen geplaatst worden, je hebt de keuze of je in een hogere klasse 
wilt spelen of niet.  
In een gewestelijke finale kun je maar voor 1 klasse uitkomen. Bij rechtstreekse finale in district 
is het wel mogelijk om te promoveren, en vervolgens via voorronden van de hogere klasse daar 
ook aan mee te doen en eventueel weer een finale te spelen.  
 

10. Verzoek aanpassing competitiereglement 
Het gaat om spelers die in dezelfde competitie spelen bij meerdere teams. Het staat de 
districten vrij om dit in te vullen. De competitieleider moet ervoor zorgen dat er geen 
misstanden ontstaan. De regel is nl. bedoeld om spelen mogelijk te maken. Het reglement kan 
dit eventueel nog wel verder toelichten. 
Als dit niet meer mag, is het funest voor bepaalde kleine districten.  
 

11. Rondvraag 
Wim Schmitz (Doetinchem): Het komt voor dat een lokaalhouder corona voorzorgsmaatregelen 
heeft genomen en de speelruimte afgescheiden van de horeca. Wat dan te doen als een 
gevaccineerde speler niet wil spelen tegen een ongevaccineerde speler? Het voordeel ligt dan bij 
de speler die zich aan de regels houdt.   
Sportbeoefening mag zonder bewijs van vaccinatie. Je kan nl. de 1,5 m dan in acht houden.  
 
Wilco Hagemeier (Twente): wijst erop dat de arbitrage erg terugloopt. Dit wordt door alle 
districten herkend. Is het misschien nodig om de opleidingseisen te herzien? Ook kun je in zijn 
ogen makkelijk examinatoren maken van Arb3. Bekwaamheid gaat boven badge.  
Verder is het kunnen arbitreren van ankerkader vereist als je ook driebanden-groot wilt gaan 
tellen. Dat is wellicht onnodig.  
We zullen zoveel mogelijk moeite moeten doen om de clubgenoten meer van de regels te leren. 
Mensen moeten z.s.m. een badge kunnen krijgen.  
 
Benny Beek: begroting 2022 > we ontkomen niet aan een contributieverhoging. In de ALV wordt 
het oude voorstel opnieuw gedaan (2 euro). Ledenaantal is vanaf de zomer erg gedaald. 
3.000 dag + 14.000 avond. 
 
Om 13.05 uur sluit Piet Verhaar de vergadering.  
 
 
 
  
 


